

# 學生守則

## Student Rules and Regulation

- 課程有效期：  
RYT 200 課程 - 9個月  
RYT 500課程 - 18 個月  
空中瑜珈導師課程 - 3個月  
進階空中瑜珈導師課程 - 3個月  
其他課程 – 請與AUM Yoga 職員查詢  
details
- Valid Period:  
RYT 200 - 9 months  
RYT 500 - 18 months  
Aerial instructor course (Basic) - 3 months  
Aerial instructor course (Advance) – 3 months  
Other courses - Please check with AUM Yoga staff for more details
- 筆試補考費為HKD 300.00, 動作試可免費補考1次, 第2次或以後每次為HKD 300.00  
Written re-examination fee - HKD 300.00, Posture re-examination fee - Free (1<sup>st</sup> time), HKD300 (2<sup>nd</sup> time or after)
- 不論核心課程或練習課均必須預約, 如課堂人數已滿, 未預約者或將被拒絕進入課室  
Core course or practice class must be booked in advance. If classes are full/no vacancy, the unreserved may be refused to enter the classroom
- 預約課堂後未有出席及預先通知取消者, 三個月內如有三次缺席紀錄者將被停止網上預約服務兩個月  
Once class reservation made but did not attend and notify for cancellation in advance, if three unattended records found within three months, online booking service will be suspended for two months
- 所有導師均按照課程內容授課, 惟亦可根據該班大部份學生之進度作出適當調整。  
All instructors will taught in accordance with the course content, but may also make appropriate adjustments based on the progress of most of the students in class
- 課程開始後均不接受任何取消或退款申請。  
No cancellation or refund request will be accepted after the course begins
- 學生必須愛護課室內各項設施, 在每節課堂後自行清潔課室, 保持學習環境乾淨整潔。  
Students must take care of all the facilities in the classroom and clean the classroom after each class to keep the learning environment clean and tidy
- 學校保留簽發證書及承認學生之教學資格的權利。  
Academy reserves the right to issue a certificate and recognize the student's qualifications
- 學校有權為學員的培訓過程及舉辦之活動進行錄影及錄音存檔作為教學參考及宣傳之用途。  
Academy has the right to record and record archives for the training of students and the activities organized by academy as a reference for teaching and publicity.